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PROTOKÓŁ NR III/24 

z III sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 27 maja 2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia – Urząd Miasta Kobyłka. 

Otwarcie sesji - godz. 14:55, zamknięcie sesji – godz. 20:18. 

Obecnych - 20 radnych. 

Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie III sesji Rady Miasta. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Sylwia Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności 

obrad otworzyła III sesję Rady Miasta i powitała: Burmistrza Miasta, Skarbnik Miasta, 

Sekretarz Miasta, Panią Mecenas, Radnych Miasta, mieszkańców oraz internautów. 

Pani Przewodnicząca złożyła życzenia pracownikom urzędu, radnym oraz wszystkim 

samorządowcom z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego, życząc wielu sukcesów. 

 

Ad. 2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

Pani Przewodnicząca skierowała zapytanie o wnioski do porządku obrad, w pierwszej 

kolejności zgłosiła się Pani Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna 

Magdalena Dybka, która złożyła trzy wnioski do porządku obrad: pierwszy wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Miasta 

Kobyłka, drugi w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, trzeci w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji. Kolejne wnioski 

złożyła Pani Sekretarz Małgorzata Murawska: pierwszy w sprawie punktu 10 porządku obrad, 

wniosek dotyczył zmiany w projekcie uchwały w sprawie zmiany przedstawicieli Rady Miasta 

Kobyłka do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kobyłce, poprzednia uchwała 

zawierała błędną nazwę. Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad obligatoryjnego 

punktu porządku obrad pt. „Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych”, który przez omyłkę 

pracowników Biura Rady Miasta nie został wprowadzony do porządku obrad na etapie 

sporządzania porządku obrad przed sesją oraz wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

punktu zwyczajowo przyjętego na sesji pt. „Pytania od mieszkańców”. Nie złożono więcej 

wniosków do porządku obrad, wobec czego Przewodnicząca Rady przeszła do przegłosowania 

złożonych wniosków. Radni przystąpili do głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta (jako punkt 15 porządku 

obrad), w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Radni przystąpili 

do głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi (jako punkt 16 porządku obrad), w głosowaniu wzięło 

udział 19 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Radni przystąpili do głosowania w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

petycji (jako punkt 17 porządku obrad), w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, wszyscy 

opowiedzieli się ZA. Radni przystąpili do głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

punktu "Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych" (jako punkt 18 porządku obrad), 
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w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Radni przystąpili 

do głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu "Pytania od mieszkańców" 

(jako punkt 19 porządku obrad), w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, wszyscy opowiedzieli 

się ZA. Radni przystąpili do głosowania w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Kobyłka do Miejskiej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Kobyłce, a następnie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany przedstawicieli Rady Miasta Kobyłka do Miejskiej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Kobyłce (jako punkt 10 porządku obrad), w głosowaniach wzięło udział 

19 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Po przegłosowaniu wszystkich wniosków 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku 

obrad, w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych, wszyscy opowiedzieli się za. Porządek obrad został 

zmieniony oraz zatwierdzony.  

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kobyłka. 
 

Głos zabrał Pan Burmistrz, kierując zapytanie do Państwa Radnych, czy są pytania 

do sprawozdania. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca Rady Miasta skierowała ponowne 

zapytanie do Radnych, czy są jakieś pytania do sprawozdania oraz czy Radni są za odczytywaniem 

sprawozdania Burmistrza Miasta podczas sesji. Sprawozdanie zostało udostępnione Radnym przed 

sesją do materiałów na sesję. Radni postanowili o nieodczytywaniu sprawozdania podczas sesji 

i przejściu do kolejnego punktu porządku obrad, celem usprawnienia procedowania projektów 

uchwał w dalszych punktach porządku obrad. Pytanie do Burmistrza zadał Pan Radny Paweł 

Kostrzewa, odnośnie wydarzenia, zgłoszenia do nagrody dla Stowarzyszenia Quźnia. Pan Burmistrz 

odpowiedział, że uczestniczył na rozdaniu nagród im. Korczaka razem z przedstawicielką 

Stowarzyszenia oraz Panią Kierownik Wydziału merytorycznego, nagrody zostały rozdane, niestety 

nie uzyskaliśmy nagrody, natomiast samo uczestnictwo było wielkim wyróżnieniem dla Miasta 

i warto docenić nasze Stowarzyszenie za to, że znalazło się w takim gronie. Radny skierował 

kolejne zapytanie w zakresie Zamówień Publicznych, w badaniu i ocenie ofert znalazł się punkt 

pt. „przygotowanie terenu pod plac zabaw wraz z budową placu zabaw i siłownią plenerowej 

przy ulicy Nadarzyn w Kobyłce”. Pan Burmistrz odpowiedział, że trwa badanie ofert, jesteśmy 

jak najbliżej wyłonienia oferenta, na tej sesji będą przesuwane środki między zadaniami, zmieni 

się układ środków na wskazanych zadaniach, aby była możliwość podpisania umowy na wykonanie 

tego zadania z wykonawcą, będzie to wykonane w środkach, które zostały na to przeznaczone, 

natomiast w innym rozkładzie. Kolejne pytanie skierował Pan Radny Artur Rola, w sprawie 

przetargu na zadanie pt. „Zagospodarowanie terenu Placu 15-sierpnia”, 16 maja miało być 

zakończenie składania ofert, co wiemy w tej sprawi, czy mieścimy się w ofercie. Burmistrz miasta 

poinformował, że nie spłynęły jeszcze oferty, nie wiemy czy będziemy w stanie zrealizować 

to zadanie, nie ma terminu zakończenia składania ofert. Jest to dla nas ważna inwestycja, ale też 

chcemy, żeby zmieściła się w tych kwotach, które są tam zaplanowane, będziemy w stanie 

zareagować jeszcze w czerwcu, jeśli będzie taka potrzeba, udzielimy odpowiedzi na część pytań, 

które zostały skierowane przez oferentów, termin składania zostanie przedłużony, między innymi 

po to, aby móc odpowiedzieć na te zapytania. Kolejne pytanie skierował ponownie Pan Radny 

Paweł Kostrzewa, pytając o zadanie pt. „wykonanie nawierzchni boiska przy Szkole Podstawowej 

nr 1” tam chyba złożone oferty mieszczą się w kwocie, którą Państwo przeznaczacie na to zadanie 

(400-500 tys.), jak wygląda harmonogram tych prac i czy zdążymy przed rozpoczęciem nowego 

roku szkolnego, a drugie pytanie na co będą planowane przesunięcia tych środków ewentualnie, 
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które tutaj udało nam się zaoszczędzić. Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest duża lista spraw, 

na które powinniśmy te środki przesuwać, myślę, że gdy Pan Kierownik Wydziału Infrastruktury 

będzie na swoje pytania odpowiadał, to tam się pojawi już bardzo dużo potrzeb na które 

ewentualnie, można by było te środki przesuwać, ale jest to dopiero analiza potrzeb. Liczę, 

że zdążymy do rozpoczęcia roku szkolnego, ja tu się chwilę wstrzymywałem przy innym zadaniu 

o które Państwo pytaliście, bo w jednym z nich – wydaje mi się, że właśnie w tym, o które Pan 

Radny pyta - wykorzystaliśmy jeszcze taką możliwość negocjacji, tu chodzi o pieniądz publiczny, 

oferty są dobre, atrakcyjne,  ale chcieliśmy mieć pewność, że to są najbardziej właściwe oferty, 

które mogliśmy dostać i myślę, że też bardzo szybko będziemy podpisywać umowę. Pani Radna 

Katarzyna Chmiel zapytała o interpelację Radnych z dnia 13 maja 2024 r. w sprawie wymiany 

luster na osiedlu Maciołki przy placu zabaw, dostaliśmy odpowiedź, że środki zostaną 

zabezpieczone na najbliższej sesji Rady Miasta, natomiast nigdzie nie widzę takiej informacji, 

że została złożona taka interpelacja i należałoby takie środki zabezpieczyć. Burmistrz Miasta 

poprosił, aby zadać to pytanie w innym punkcie, np. Wnioskach i Postulatach Radnych. Pani Radna 

wyraziła zgodę. Radni przeszli do następnego punktu.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z działalności 

między sesjami.  

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym przed sesją Sprawozdania z działalności Przewodniczącej Rady Miasta między 

sesjami. Radni nie wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca 

Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności OPS, MOK oraz MBP za rok 2023. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta przekazała głos Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kobyłce Pani Urszuli Stankiewicz. Pani Kierownik przywitała serdecznie Państwa Radnych, 

Pana Burmistrza oraz wszystkich obecnych podczas sesji. Pani Kierownik przedstawiła obszerną 

i ciekawą prezentację dotyczącą działalności OPS w Kobyłce. Pani Przewodnicząca skierowała 

podziękowania w stronę Pani Kierownik za przybycie, za sprawozdanie oraz za zaangażowanie 

i wspaniałą pracę na rzecz Miasta.  Pytania do Pani Kierownik zadał Pan Radny Paweł Kostrzewa, 

pierwsze pytanie brzmiało” Kto odbiera sygnały z opasek bezpieczeństwa dla seniorów, które są 

przez Państwa dystrybuowane” – odpowiedź: Jest to firma z Łodzi, która w drodze zapytań 

ofertowych została wyłoniona, sprawdzona, rekomendowana, współpracujemy z nią od 3 lat. Jest 

tam ratownik medyczny, nie jest to osoba, która nie ma znajomości medycznej, w zeszłym roku 

było 100 takich zgłoszeń, na szczęście były to zgłoszenia dotyczące głównie przypomnienia o tym, 

że ktoś nie wziął leków, nie wymagały interwencji. Kolejne pytanie: „W Domach Społecznych 

mamy 39 mieszkańców i kwotę kosztu 1,7 mln, czy do tego kosztu, który jest ponoszony przez 

gminę trzeba doliczyć również świadczenie, które otrzymują Ci mieszkańców w postaci 

renty/emerytury? Odpowiedź: Tak, koszt pobytu w Domu Pomocy reguluje Zarządzenie Starosty 

Powiatowego w zależności od tego jaki to jest powiat, odpłatność reguluje Ustawa o pomocy 

społecznej. Na terenie Powiatu Wołomińskiego są dwa Powiatowe Domy, w Zielonce jest dla osób 

starszych i w Radzyminie dla osób somatycznie chorych, czyli osób wymagających większej 

pielęgnacji, średni koszt w tej chwili wynosi ponad 7 tys. zł. (7400 – 7600 zł) miesięczny koszt 

pobytu ustalony przez Starostę Powiatu Wołomińskiego. Jeśli osoba jest kierowana, ponosi 
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odpłatność, my możemy korzystać od niej tylko z 70 % dochodu – emerytury/renty – ustalamy też 

sytuację najbliższej rodziny, są podpisywane umowy ze wstępnymi, z osobami, 

które są zobligowane w myśl Kodeksu rodzinnego do ponoszenia odpłatności no i niestety kolejną 

część dopłacamy my jako gmina. Pan Radny Paweł Kostrzewa: Powiedziała Pani, że funkcjonujecie 

na podstawie dotacji (10 milionów), jaką Państwo otrzymujecie, reszta jest tutaj z budżetu Miasta, 

czy to zadanie, które jest tutaj realizowane w postaci opieki dla tych 39 mieszkańców, pobytu 

w Domach Pomocy Społecznej to jest właśnie z tej dotacji? Czy te 39 osób to jest jakby całość 

naszych potrzeb, czy jest jakaś lista oczekujących, czy są wyczerpane wszystkie potrzeby 

dla mieszkańców? Odpowiedź: Domy Pomocy finansowane są tylko i wyłącznie ze środków 

własnych gminy, więc na to dotacji nie ma. Te 39 osób to są osoby, które naprawdę musza być 

skierowane do tych placówek całodobowych. Nie ma listy oczekujących. Ciężko jest oszacować, 

są to osoby starsze i schorowane, więc ta rotacja jest, z przyczyn naturalnych dużo z tych osób 

ubywa, ale i tez przybywa. Myślę, że tak średnio w skali roku to jest 5 osób, które średnio musza 

być skierowane i umieszczone w takim Domu Pomocy, natomiast też wiemy, że ileś tam osób 

ubędzie z przyczyn naturalnych. Radny Paweł Kostrzewa: Czyli my korzystamy tylko i wyłącznie 

z tych dwóch, które Pani wymieniała, które są jakby pod opieka Starostwa tak? Odpowiedź: 

Z dwóch korzystamy dla osób starszych i osób wymagających wsparcia bardzo medycznego, 

natomiast Powiat Wołomiński nie oferuje opieki dla osób intelektualnie niepełnosprawnych 

i psychicznie chorych, musimy szukać im miejsca w innych Powiatach, korzystamy z Domu 

Pomocy w Wyszkowie, w Brańszczyku, Nowym Mieście nad Pilicą, Mieszewie Murowanym, 

w sytuacji w którym zgłasza się, bądź Sąd nakazuje nam Postanowieniem Sądu bez jej zgody, 

wówczas zaczynamy szukać miejsca, musimy szukać jak najbliżej miejsca zamieszkania, 

jak najtaniej, tam, gdzie taki dom znajdziemy, zgodnie z  kwalifikacja i zgodnie z koniecznością 

skierowania z uwagi na stan zdrowia. Pytanie Pana Radnego Pawła Kostrzewy: Realizujecie 

Państwo program „Posiłek w szkole i w domu”, w jakiej formie Państwo dokonujecie wyboru 

firmy, która świadczy usługę? To jest normalnie postępowanie zakupowe? Odpowiedź: 

Nie dokonujemy, ponieważ my tylko finansujemy, od kilku lat szkoły na terenie Kobyłki 

indywidualnie wybierają sobie oferentów, na podstawie porozumień, które mamy podpisane 

z jednostkami, placówkami oświatowymi, my te posiłki finansujemy. Natomiast, tak, robimy 

ogłoszenie ofertowe dla tych 29 seniorów, jest to mała kwota, więc nie wymaga ogłaszania 

przetargu i w formie ofert wyławiany jest oferent, który dowozi. Pan Radny Paweł Kostrzewa: 

Centrum Usług Społecznych, może mi Pani powiedzieć, bo chciałbym zrozumieć jaka jest główna 

różnica pomiędzy Ośrodkiem Pomocy Społecznej, a Centrum Usług Społecznych, tylko 

najważniejsza, główna. Odpowiedź: Ideą CUS-ów jest stworzenie nowej i skoordynowanej formy 

pomocy, OPS z założenia i z ustawy o pomocy społecznej nie ma tak szerokiego katalogu usług, 

jak my obecnie oferujemy. My jesteśmy już takim troszkę małym, niepisanym CUS-em. 

CUS pozwala na to, że może samodzielnie pozyskiwać środki, mamy swoja osobowość prawną, 

możemy sami wnioskować o granty w konkursach, nie potrzebujemy już wtedy wsparcia miasta, 

czy też jednostek, żeby nam osobowości prawnej użyczyły, po drugie CUS to jest tak jakby rodzaj 

instytucji, która jest dla wszystkich mieszkańców, jest to zasada jednego okienka, jest pracownik, 

koordynator, który ma wiedzę która instytucja, która placówka na terenie miasta organizuje, 

czy oferuje usługi, jest to też możliwość kupowania usług wśród naszych NGO-sów, czy też 

u przedsiębiorców lokalnych na zasadzie w zależności od potrzeb mieszkańców, tworzymy katalog 

usług społecznych, jest tam owszem dział pomocy finansowej, natomiast jest to forma głównie 

skupiająca się na pracy usługowej dla mieszkańców. Pytanie Radnego Andrzeja Michalika: 

Czy mamy rozeznanie mieszkańców płacących podatki w Kobyłce? Odpowiedź: Osoby zgłaszające 
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się do Ośrodka Pomocy Społecznej, nikt nie pyta – czy płaca podatek w Kobyłce. Nie ma takiej 

podstawy prawnej, trudno mówić o osobach, które są w trudnej sytuacji finansowej, nie maja 

żadnego dochodu, żeby płaciły podatki, bo po prostu nie mają z czego tych podatków zapłacić, 

także kwestie podatkowe to już tutaj inna komórka w urzędzie Miasta. My nie możemy odmówić 

pomocy nikomu wsparcia, jeśli takiego podatku nie zapłaci. Pytanie Pana Radnego Michała Tabora: 

Chciałem dopytać jeszcze o Centrum Usług Społecznych, Pani mówiła o osobowości prawnej, 

to by miało być na zasadzie, że zostanie powołana spółka, która wie... jaka to jest osobowość 

prawna i drugie pytanie, czy w ramach tego CUS-u, będzie funkcjonował Ośrodek Pomocy 

Społecznej czy to będą dwie odrębne jednostki? Odpowiedź: Generalnie założenie jest takie, 

że przekształca się Ośrodek Pomocy Społecznej w Centrum Usług Społecznych, nie są to dwie 

odrębne, chociaż być może są Miasta, Gminy w Polsce, które mają i Ośrodek Pomocy Społecznej 

i Centrum Usług Społecznych, nie jest to spółka, reguluje to ustawa o Centrach Usług Społecznych, 

która daje możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych, mamy utworzone swoje własne konto, 

pieniądze, które wpływają do CUS nie muszą przechodzić przez budżet Urzędu Miasta, 

są to pieniądz, które wpływają do CUS. Pytanie Pana Radnego Wojciech Reutt: Pani Dyrektor, 

podpytam w temacie tych opasek, czy jakaś kolejka jest, czy zapotrzebowanie jest? Odpowiedź; 

Tak, mamy listę rezerwową, w tym roku dotacja od Wojewody była zdecydowanie mniejsza, 

więc pozwoliła nam utrzymać tylko 36 opasek z zeszłego roku, nie mogliśmy dokupić nowych 

opasek, natomiast jako Miasto przystąpiliśmy do projektu Mazowieckiego  Centrum Polityki 

Społecznej, było już podpisane w zeszłym roku jeszcze wstępna chęć przystąpienia do projektu, 

czekamy na decyzję, są tam środki na dodatkowy zakup opasek i jak najbardziej chcielibyśmy 

dodatkowe opaski zakupić, żeby już nie było tutaj udziału Miasta, w tej chwili z tego co pamiętam 

jest to udział 14.000 zł w 2023 roku, nie jest to jakiś wielki koszt, więc absolutnie nie chciałabym 

zrezygnować z tych opasek, nawet jeśli by tej dotacji nie było, natomiast szukamy różnych form 

środków zewnętrznych żeby tych opasek było więcej. Pytanie Pana Radnego Marcina Zdunka: 

W temacie tych opasek, to chciałbym jeszcze wiedzieć, jaka jest mniej więcej liczba tych osób 

oczekujących, a druga kwestia jeszcze wracając do tego Centrum Usług Społecznych, czy my się 

możemy przekształcić, co stoi na przeszkodzie, bądź czy jest to dla nas korzystne czy nie? 

Jak to jest z Pani punktu widzenia. Odpowiedź: Dla mnie jest to bardzo korzystne, ponieważ 

zmienia się wizerunek ośrodka, nie jest to Ośrodek Pomocy Społecznej tylko jest to Centrum Usług 

dla wszystkich mieszkańców. Zmieniamy rodzaj i już nie jest to tylko i wyłącznie strikte pomoc 

finansowa, ale kompleksowe usługi dla mieszkańców. Zachęcam Państwa do wizyt studyjnych, 

najbliższa będzie w czerwcu, 6 czerwca do Żyrardowa. Pytanie Radnego Wojciecha Reutt: 

Odnośnie wypożyczenia sprzętu rehabilitacyjnego, jak wygląda ewentualnie kolejka i informowanie 

też o takiej możliwości mieszkańców no i jaki to sprzęt. Odpowiedź: Sprzęt jest różny, są to łóżka 

ortopedyczne, materace przeciwodleżynowe, rowery stacjonarne dla osób wymagających 

usprawnienia kończyn dolnych, są to bieżnie, sprzęt mały czyli wózki nieelektryczne, rowery 

trzykołowe dla  seniorów czy osób, które wymagają specjalistycznego roweru, kule, chodziki, 

balkoniki, listy oczekujących jako tako nie ma, ponieważ jeśli nie mamy na stanie akurat sprzętu, 

to posiłkujemy się wypożyczalniami, informujemy, że jest wypożyczalnia no niestety odpłatna 

na terenie Wołomina, także kolejki tutaj nie ma. Jak informujemy? Pracownicy socjalni, 

strony internetowe, jeśli ktoś ma dostęp do facebooka, w naszym informatorze, który też już jest 

gdzieś na mieście, to są takie ulotki, tam też jest informacja o tym co oferujemy, gdzie się zgłosić, 

są adresy, telefony do pracowników. Pytanie Pana Radnego Wojciecha Reutt: Ciekawy projekt 

„złota rączka dla seniora”, jakie środki w zeszłym roku na ten projekt poszły, jak ten podmiot został 

wybrany, czy w drodze jakiegoś zapytania ofertowego? Odpowiedź: Nie był podmiot wybierany, 



 

 

 

 

III/6 

ponieważ to był program z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, on organizował na obszar 

powiatu, my byliśmy partnerami w tym projekcie, cały koszt zakupu niezbędnego sprzętu dla Pana 

„złotej rączki” pokrywało Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, my byliśmy tylko odbiorcami. 

Nie ponosiliśmy żadnych kosztów, osoba, która świadczyła te usługi była zatrudniona na umowę 

zlecenie przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, było to tylko dwa miesiące, więc dość krótko 

i później projekt był wrzesień-październik, do stycznia Pan „złota rączka” świadczył nam usługi 

zupełnie wolontarystycznie. Jeżeli uda nam się pozyskać jakiekolwiek środki i zatrudnić w Ośrodku 

Pomocy Społecznej Pana „złota rączkę” to mamy szansę na pozyskanie tego sprzętu 

od Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Pytanie Pana Radnego Wojciecha Reutt: Pytanie 

o osobę koordynującą te działanie,  jakie działania zostały podjęte? Odpowiedź: Jest to pracownik 

zatrudniony w OPS od 2021 roku w formie etatu, pracownik socjalny, koordynator społeczności 

lokalnej, pracownik który kiedyś pracował tez w terenie, Pani Iza, która zajmuje się kontaktami 

z mieszkańcami, prowadzi warsztaty z jednostkami, organizuje pikniki, wszystkie spotkania, 

koordynuje wszelkiego rodzaju potrzeby, żeby te usługi społeczne nam działały. Pytanie Pani 

Radnej Katarzyny Chmiel: W trakcie wypowiedzi, usłyszałam, że potrzebuje jeszcze Pani 

pracownika, który by wyszukiwał programów socjalnych, chodzi o projekty. Kiedy chciałaby Pani 

takiego pracownika zatrudnić, w jakim okresie czasu, czy to jest już ten rok czy to na następny? 

Bo widzę za zasadne zatrudnienie takiej osoby, to jest po prostu na korzyść mieszkańców 

wyszukiwanie takich projektów. Odpowiedź: Tak zdecydowanie racjonalniej i oszczędniej byłoby 

zatrudnić taka osobę w urzędzie miasta, ponieważ projekty społeczne to nie jest tylko Ośrodek 

Pomocy Społecznej, to są stowarzyszenia, szkoły, biblioteka, różne inne organizacje pozarządowe, 

uważam, że bezcelowe byłoby zatrudnienie w OPS osoby do pozyskiwania projektów unijnych 

czy jakichkolwiek projektów, jeśli my możemy skorzystać z niewielkiej liczby tych projektów. 

Jeżeli nie uda się powiększyć tego zespołu, który jest w urzędzie miasta to być może rozważę 

taką możliwość, bo rzeczywiście jest taka potrzeba, natomiast dobrze by było gdyby ten zespół, 

który już świetnie pracuje w urzędzie miasta wsparła w tych projektach taka dodatkowa osoba. 

Radni zakończyli zadawanie pytać Pani Kierownik OPS – Urszuli Stankiewicz, 

Pani Przewodnicząca podziękowała za konwersację Pani Dyrektor i ogłosiła 5 minutową przerwę 

w obradach.  

Po przerwie Pani Przewodnicząca Rady przekazała głos Pani Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury 

w Kobyłce – Agnieszce Kacprzak. Pani Dyrektor przedstawiła informacje na temat działań 

podjętych przez MOK w 2023 roku oraz planowanych wydarzeniach w roku bieżącym. Pytanie 

do Pani Dyrektor skierował Pan Radny Artur Rola: Czy coś się dzieje z dostępnością sali 

widowiskowej na górze, bo tam był jakiś plan windy, czegokolwiek co by umożliwiło osobą 

z niepełnosprawnościami się tam dostać? Odpowiedź: Rok rocznie składamy wniosek 

na infrastrukturę, na windę, niestety zawsze nam brakuje 1,5 punktu, 3. Nie udało nam się tego 

zrobić, nic się w tej kwestii nie zmieniło. Dostępność dla osób niepełnosprawnych jest na parterze, 

jest podjazd, ale jeżeli chodzi o wjechanie wyżej, robimy to „ręcznie”, po prostu wnosimy osoby 

niepełnosprawne na górę. Kolejne pytanie Pana Radnego Artura Rola: Czy działająca na terenie 

MOK sekcja Jary OZ wynajmuje pomieszczenie odpłatnie czy bezpłatnie? Odpowiedź: Wynajmuje 

odpłatnie. Pytanie Pana Radnego Artura Rola: Festiwal Food Trucków, który już kilkukrotnie 

się odbywał – moim zdaniem lepiej promować lokalnych przedsiębiorców, czy teraz za tydzień, 

to też Pani podpisywała umowę na te festiwal, czy to urząd miasta? Odpowiedź Burmistrza: 

Troszeczkę zmieniliśmy to podejście, przedsiębiorca, który zadeklarował chęć zorganizowania 

takiego wydarzenia ma możliwość na zasadzie udostępnienia terenu, nie jest to już wydarzenie 

objęte patronatem Burmistrza Miasta, natomiast taki wniosek wpłynął, ponieważ nie koliduje akurat 
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w tamtym momencie z innymi wydarzeniami, to chcieliśmy żeby się takie wydarzenie odbyło, 

decyzja jest moja, chciałbym, żeby przynajmniej jeden raz w roku takie wydarzenie miało miejsce, 

chciałbym też żeby nie było ono częstsze, a przynajmniej dużo częstsze, więc taki 

wypośrodkowany sposób z jednej strony z chęcią mieszkańców, żeby takie wydarzenie 

się rzeczywiście odbywało, bo takie wnioski też są, a z drugiej strony, między tym, żeby nie było 

to wydarzenie częste, żeby nie kolidowało tez z jakimiś innymi założeniami. Pytanie Pana Radnego 

Artura Rola: Apropo tego festiwalu, bo jest tak, że Dzień Dziecka odbywa się tego samego dnia 

31 maja, co impreza na Placu 15-go Sierpnia. Czy tu jakoś zabrakło komunikacji? Odpowiedź 

Pani Dyrektor: Absolutnie nie zabrakło komunikacji, Pani Dyrektor Biblioteki robi Dzień Dziecka 

pierwszego czerwca, ja robię 31 maja, ja jestem aktywna od godziny 16 do 19, jeśli ktoś będzie 

chciał skorzystać z Food Trucków, to skorzysta, jeśli ktoś będzie chciał przyjść pod Miejski 

Ośrodek Kultury to ja serdecznie zapraszam. Pana Radny Artur Rola: Tak, tylko Food Trucki 

też są dostępne w godzinach 16;19, jednak jest tu pewna rozbieżność, nie można być w dwóch 

miejscach na raz, trzeba sobie wybierać. Jeżeli jest taki zamysł, żeby mieszkańcy krążyli między 

dwoma atrakcjami, okej. Ja chciałem jeszcze dopytać o festiwal hip-hopu, który się odbył 

w zeszłym roku, nie pochwaliła się Pani. Odpowiedź: W podsumowanie 2023 roku była mowa, 2-4 

czerwiec 2023 r. Dni Miasta Kobyłka, festiwal hip-hopu i „będzie piekło band”, Bovska, Ich Troje, 

eksplozja kolorów, Food Trucki, animacje dla dzieci, nauka użycia defiblyratora, i „co za band” 

to jest hip-hop, taka jest nazwa wykonawcy. Pan Radny Michał Tabor: Ja chciałem trochę poznać 

strukturę finansowania, chodzi o przychody, sekcja MOK, opłaty za zajęcia to jest ponad 592 

tysiące, a w kosztach wynagrodzenia, koszty osobowe to jest 554 tysiące, jak rozumiem 

jest to skalkulowane, żeby jedno drugie pokrywało, a dotacja podmiotowa, czyli to co urząd miasta 

przekazuje do MOK-u to jest 1,5 mln zł. Czy dobrze ja rozumiem tą strukturę? Odpowiedź: Tak. 

Pan Radny Michał Tabor: Okej, w jakiej formie to jest wyłaniane, jeżeli chodzi o funkcjonowanie 

danej sekcji, rozumiem, że są jakieś z poprzednich lat, np. jest balet, który już funkcjonuje przez 

ileś tam lat, czy jeżeli by ktoś chciał wyjść z jakąś nową inicjatywą, to jakby mógł uzyskać dostęp 

do MOK-u? Odpowiedź: Na każdym etapie i w każdym czasie roku artystycznego, 

czyli od września do czerwca jesteśmy otwarci na każdą nową sekcję, pomagamy, robimy plakat, 

próbujemy zebrać tą grupę. Jeżeli grupa się utworzy to jak najbardziej będzie u nas działać, 

wszystkie sekcje sana takich samych zasadach – 20 % dla MOK-u. Pytanie Pana Radnego Pawła 

Kostrzewy: Mam pytanie odnośnie turnusu, który jest organizowany czy to latem, czy zimą, 

w okresie letnim mamy dwa turnusy po 45-cioro dzieci, rozumiem, że ograniczona jest wielkość 

autokaru? Odpowiedź: Nie tak wielkość autokaru, co dostępność obiektów i atrakcji dla dzieci. 

Nikt nie przyjmie mi większej grupy. Pan Radny Paweł Kostrzewa: Dobrze, mamy dwie grupy, 

czy jesteśmy w stanie zorganizować na przykład trzy? Zawsze te turnusy, które Państwo 

organizujecie dla dzieci cieszą się bardzo dużym zainteresowaniem. Oceniam te turnusy jako 

bardzo wartościowe, dlatego pytam, czy jest możliwość powiększenia tej liczby do trzech 

turnusów? Czy te ograniczenia są spowodowane finansami czy raczej zasobami kadrowymi? 

Odpowiedź: Głownie są to zasoby kadrowe… jest to temat do przemyślenia w przyszłym roku. 

Pytanie Pani Radnej Aleksandry Korzeniewskiej: Mam pytanie o wychowawców, 45 osób jest 

w grupie, czy to oznacza, że wychowawców jest trzech i jednego kierownika, czy jest ich więcej? 

Odpowiedź: Trzech i jednego kierownika. Pytanie Pani Radnej Magdaleny Dybka: Chciałam 

zapytać o harmonogram wydarzeń kulturalnych, zastanawia mnie jak to wygląda w praktyce 

w naszym domu kultury. Czy to jest tak, że jest ten harmonogram przygotowany z góry na dany 

rok, czy to jest miesiąc do miesiąca jeśli chodzi o te propozycje i jak to też wygląda w kontekście 

zainteresowania mieszkańców, bo widzę w tym harmonogramie wydarzeń kulturalnych, że są tam 



 

 

 

 

III/8 

wydarzenia które powtarzają się bardziej niż inne i czy to jest czymś umotywowane. Odpowiedź: 

Jest zarys, który jest tworzony na początku roku i są wydarzenia, które są wydarzeniami stałymi, 

np. koncert noworoczny w kościele, czy jest dzień kobiet, walentynki, to są takie okazje przy 

których zawsze cos robimy. Jeżeli chodzi natomiast o różnego rodzaju warsztaty, to jak widzimy 

zapotrzebowanie, że bilety się szybko rozchodzą to powtarzamy, jak widzimy nisze, że idzie 

to słabiej, to po prostu tego nie robimy, odpoczywamy od danej aktywności. Pytanie Pani Radnej 

Magdaleny Dybka: A jeśli chodzi o promocje, czy planujemy to promować dalej czy tylko 

wewnętrznie? Odpowiedź: Te większe rzeczy, tj. teraz Dzień Dziecka, posiłkujemy się banerami, 

bo to napędza nam najwięcej odbiorców, oczywiście kanały facebook-owe, strona, okrąglaki, 

jeśli są to teatrzyki, przed każdym teatrzykiem zawozimy plakaty do przedszkoli, to jest nasza 

promocja. Pytanie Pana Radnego Andrzeja Michalika: Nie widzę w działalności MOK-u promocji 

historii Miasta Kobyłka, przede wszystkim mówię o dwóch pięknych wydarzeniach, które miały 

miejsce w naszej historii – Powstanie Kościuszkowskie, zorganizowane w kwietniu przez 

mieszkańców Kobyłki i ostatnia bitwę insurekcji Kościuszkowskiej, nie widzę tego, a to jest cos dla 

miasta w mojej ocenie, gdzie wszędzie takie wydarzenia są promowane. Odpowiedź:  Szanowny 

Panie Radny, jeśli chodzi o wydarzenia historyczne to już Wydział Promocji Urzędu Miasta. 

Odpowiedź Burmistrza: Tak, nie ukrywam, że czekam na rozstrzygnięcia konkursów czy pewnych 

wydarzeń, żeby wiedzieć dokładnie jak te nasze obchody w tym roku mogłyby wyglądać, to też 

chciałbym jeszcze usiąść z Państwem w którymś momencie i o tym porozmawiać, ale rzeczywiście 

te działania upamiętniające, bardziej ciążą na Urzędzie Miasta. Pytanie Pana Radnego Artura Rola: 

Chciałbym zadać pytanie odnośnie tegorocznych dni Miasta Kobyłka, czy są jakieś plany 

w współpraca pomiędzy Urzędem, a MOK-iem. Odpowiedź Burmistrza Miasta: Dni Miasta 

w takiej formule w jakiej znaliśmy na Placu 15-tego Sierpnia, biorąc pod uwagę konieczną 

przebudowę tego Placu nie zostały zaplanowane i trudno w tej chwili to zmienić, wydaje się, 

że to była rozsądna decyzja na moment jej podejmowania, wyglądało, że te prace albo za chwilkę 

się tam zaczną, albo już będą w trakcie. Będziemy musieli w związku z tym oraz w związku z tym, 

o co pytał Pan Radny Andrzej Michalik inaczej te dni rozłożyć, albo w ciągu dalszej części wakacji, 

być może także jesienią wrócić do wydarzeń z perspektywy trochę historycznej i też uwzględnić 

w tym roku z racji okrągłej 230 rocznicy nawiązać do tego w tych naszych Dniach Miasta. 

Mogą się pojawić jeszcze w między czasie wydarzenia o nieco innym niż historyczny charakter, 

być może kulturalne, być może rozrywkowe, natomiast nie ukrywam, ze jestem na etapie zbierania 

tych wydarzeń, które już są zaplanowane przez jednostki, bo Państwo pewnie wiecie, 

że te wydarzenia choćby na Placu 15-tego Sierpnia to nie jest tylko Ośrodek Kultury, ponad 100 

wydarzeń, a to nie są jedyne rzeczy, które się w Kobyłce dzieją. Ja chciałbym, żeby w Wydziale 

Promocji była taka kompletna wiedza na ten temat, nawet jeżeli miasto nie jest organizatorem, 

żebyśmy nie dublowali tych wydarzeń, ale żeby je uzupełnić. Więcej prawdopodobnie będziemy 

w stanie w czerwcu Państwu powiedzieć. Pytanie Pana Radnego Łukasza Błońskiego: 

Czy wydarzenia kulturalne w MOK-u są biletowane? Odpowiedź: Nie są biletowane, 

natomiast mamy ograniczenia lokalowe, zależy nam, aby każdy mógł tam spokojnie wejść 

i uczestniczyć  tych wydarzeniach w godnych warunkach. Pan Radny Łukasz Błoński: No właśnie 

wydaje mi się, że wprowadzenie opłaty, takie symboliczne kwoty, byłoby bardziej rozsądne, moim 

zdaniem, ponieważ wtedy człowiek bardziej szanuje ten występ. Byłem na przepięknym koncercie, 

gdzie śpiewała Pani Burmistrz, Jakub Chutek i Monika Urlik i była forma zarezerwowania 

wejściówek, przyszedłem na ten koncert i okazało się, że tam 20 % miejsc jest wolnych, bo ludzie 

nie szanują, jeżeli coś jest za darmo, więc w woli przemyślenia na przyszłość, nawet jakiś teatrzyk 

dla dzieci – 5 zł takiej opłaty stwarza, że ktoś kto zapłaci bardziej uszanuje ten występ i przyjdzie. 
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Odpowiedź: Zdecydowanie jestem tego samego zdania, myślę, że ta symboliczna cegiełka 20-30 zł 

byłaby zasadna, bo niestety tez to obserwujemy i boli nas serduszko jak widzimy puste miejsca, 

które mogłyby być wykorzystane, a ludzie do nas dzwonią po te bilety, a my mówimy, że nie mamy, 

a ludzie nie przychodzą. Pytanie Pani Radnej Katarzyny Chmiel: Ja chciałabym dopytać o koszty 

wydatkowane, jest taki podpunkt „inne usługi obce” i chciałabym zapytać, co kryje się pod takim 

pojęciem. Odpowiedź: To jest forma księgowa, oczywiście skontaktuje się z księgowa i odpowiemy 

na piśmie. Pytanie Pana Radnego Michała Tabora: W nawiązaniu do słów Radnego Błońskiego 

w kwestii biletów, może warto byłoby wprowadzić podział np. z Karta Kobyłczanina wejście 

za symboliczne 5 zł, a bez Karty Kobyłczanina odpowiednio więcej, bo będzie miało to taka 

dwojaka rolę, jedna, że odpłatność częściowa motywuje do tego, żeby jednak skorzystać,  a drugiej, 

żeby mieszkańcy miasta korzystali z tego przede wszystkim, a druga rzecz, żeby uzyskać Kartę 

Kobyłczanina trzeba odprowadzać podatki w Kobyłce, więc mamy dodatkowy efekt, żeby płacić 

podatki w Kobyłce i korzystać z wydarzeń kulturalnych i dokładać się do tego wspólnego budżetu. 

Odpowiedź: Jak najbardziej, myślę, że to jest kwestia do przemyślenia. Pan Radny Paweł 

Kostrzewa: Mówi Pani, że ograniczają Panią warunki lokalowe, czy myśli Pani, że istnieje taka 

możliwość, żeby te wydarzenia organizować poza lokalem czy nie widzi Pani takich możliwości? 

Odpowiedź: Jeżeli chodzi o zewnętrzne imprezy, oczywiście, że korzystam z tych miejsc, głównie 

z Placu 15-go Sierpnia, bądź dobrodziejstwa kościołów, tutaj przeszkodą jest tez pogoda, to się 

wiąże z kosztami i są to po prostu większe koszty. Pan Radny Artur Rola: To nie musza być tylko 

i wyłącznie imprezy plenerowe, jest aula w SP nr 3, są sale gimnastyczne, gdzie można tam 

gumami wyłożyć i czy jakiś koncert czy inna działalność artystyczna przygotować, 

nawet we współpracy z jakąś agencją, żeby to było biletowane i ze współorganizacja MOK-u czy 

Urzędu Miasta. Odpowiedź: Jeśli możemy, korzystamy z auli w SP3, robimy tak rok rocznie 

WOŚP, natomiast wiemy wszyscy jaka tam jest akustyka i jakość koncertowa i artyści nie są z niej 

zadowoleni, występował tez tam teatr, no nie ma tam takich warunków. Radni nie mieli więcej 

pytań. Przewodnicząca Rady podziękowała Pani Dyrektor Agnieszce Kacprzak i poprosiła o głos 

Panią Sylwię Carzyńską – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, która przedstawiła obszerne 

sprawozdanie z działalności MBP.  Radni zadali pytania skierowane do Pani Dyrektor. Pan Radny 

Paweł Kostrzewa podziękował Pani Dyrektor za obszerne sprawozdanie oraz za pracę na rzecz 

Miasta, która jest widoczna w Mieście. Radny zapytał o to, jak wygląda sprawa udostępniania sali 

w MBP dla Spółdzielni Budownictwa Mieszkaniowego – czy jest udostępniana odpłatnie?  

Odpowiedź: Zdecydowanie nie, wszystko co czynimy, czynimy non profit, ponieważ Spółdzielnia 

Budownictwa Mieszkaniowego robi te zebrania dla mieszkańców osiedla Ręczajska. Pytanie 

Radnego Pawła Kostrzewy: Jeszcze dopytam o zakres tych lekcji, które Państwo prowadzicie – jest 

dość szeroki – rozumie, że te wszystkie lekcje, tak samo jak ferie, które Państwo organizują 

również odbywają się bezpłatnie. Odpowiedź: Wszystkie działania, które Biblioteka robi, robi non 

profit, czyli nieodpłatnie. Jedyne środki, jakie pozyskujemy są to dochody własne, które wynikają 

z pobierania opłat za przetrzymanie i nieterminowe zwroty książek. Pytanie zadał Pan Radny 

Wojciech Reutt, który również podziękował Pani Dyrektor za jej aktywność: Zorientowałem się, 

że w ramach Legimi można również audiobooki wypożyczać. Czy liczba pobranych audio booków 

zawiera również audio booki czy to są same e-booki? Odpowiedź: To są same e-booki. Pytanie Pani 

Radnej Aleksandry Korzeniewskiej: Pani Dyrektor, dołączam się do wszystkich podziękowań. 

Czy     biblioteka oferuje literaturę w języku angielskim oraz innych językach obcych? Odpowiedź: 

Tak, mamy literaturę w języku angielskim, niemieckim, francuskim, ukraińskim, rosyjskim – tak, 

mamy spory księgozbiór, około 1000 woluminów. Pytanie Pani Radnej: Czy są do tego zaliczane 

też książki dla dzieci? Odpowiedź: Zdecydowanie tak. Przewodnicząca Rady Miasta podziękowała 
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jeszcze raz za przybycie oraz sprawozdanie Pani Dyrektor Sylwii Carzyńskiej i przeszła 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w mieście Kobyłka za 2023 r. 

Działalności Komisariatu Policji. 

Pani Przewodnicząca powitała Pana Komendanta Komisariatu Policji w Kobyłce Grzegorza 

Konopkę. Pan Komendant zabrał głos, powitał Pana Burmistrza, Panią Przewodniczących, Państwa 

Radnych oraz mieszkańców, następnie przedstawił informacje na temat działalności Komisariatu 

oraz stanu bezpieczeństwa publicznego w Mieście. Pytanie do Pana Komendanta zadał Pan Radny 

Artur Rola: Czy nadal mamy problem z plaga kradzieży katalizatorów? Odpowiedź: W tym roku, 

z tego co kojarzę były 4 kradzieże, nie jestem w stanie podać statystycznie ile było w tamtym roku, 

natomiast według mnie ta ilość jest niska, ale wiem, że jest to niepożądane, aby takie przestępstwa 

miały miejsce. Pytanie Pani Radnej Edyty Zbieć: Panie Komendancie, jaka kwota z tych środków 

ponadnormatywnych, które mają zostać przesunięte w budżecie na ten rok) będzie przeznaczona 

na te nadgodziny dla policjantów i ile to będzie godzin, które będziemy mogli wykorzystać 

na potrzeby stworzenia bezpieczniejszych warunków w Kobyłce? Odpowiedź: Jeśli chodzi o kwoty, 

nie chce tu mówić o tych kwotach, natomiast jeden patrol, który wyjeżdża na 12 godzin służby 

generuje koszty około 1000 złotych, więc jeśli będzie to 10.000 zł to będzie takich służb 10, 

jeśli będzie 50.000 zł to będzie takich służb 50. Będę składał co miesiąc takie sprawozdanie z tego 

ile było tych służb i co wykonały. Pytanie Pana Radnego Artura Rola: Czy państwo cały czas macie 

wśród swoich zadań zabezpieczenie chociażby imprez sportowych na terenie miasta, czy też 

wsparcia większych imprez, demonstracji w Warszawie? Odpowiedź: Naturalnie, komisariat 

Kobyłka jest częścią komendy powiatowej, a komenda powiatowa jest częścią komendy stołecznej 

i jeżeli komendant stołeczny wyda polecenie, powoła akcję, to musimy brać w tym udział, 

natomiast jeśli chodzi o zabezpieczenia na terenie naszego miasta, to głównie zabezpieczamy 

je za pomocą sił własnych i Komendy Powiatowej Policji w Wołominie. Pytanie Pana Radnego 

Andrzeja Michalika: Mam pytanie związane z wakatami, czy jest to spowodowane ogólnymi 

brakami chętnymi do pracy w policji? Odpowiedź: Braki w Komendzie Stołecznej są rozłożone 

równo, cała Komenda Stołeczna posiada około 25 % wakatów, Komenda Powiatowa Policji 

w Wołominie sięga już prawie 30 %, Komisariat Kobyłka posiada mniej więcej taki sam poziom 

braków co inne komendy. Ludzie nie garną się do służby w policji, kolokwialnie rzecz ujmując. 

Natomiast sam pozyskuję ludzi, którzy przyjdą do nas, pozyskałem już trzech ludzi, ale okres 

szkolenia wraz z przygotowaniem do służb trwa ponad 1,5 roku, więc będą w pracy dopiero za 1,5 

roku, przy czym za rok kolejni policjanci będą odchodzić na emeryturę. Pytanie Pana Radnego 

Rafała Mianowicza: Ilu cudzoziemców w zeszłym roku brało udział w przestępstwach? 

Odpowiedź: Nie jestem w stanie podać w tej chwili tych danych, natomiast jestem w stanie podać 

takie dane pisemnie. Na koniec Burmistrz Miasta podziękował za działania i wyniki Policji 

w Kobyłce oraz zadeklarował wsparcie ze swojej strony.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2024-2043. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Miasta – Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy 

i treści uchwały. Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii 
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przedstawionego projektu uchwały na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie 

Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła 

do głosowania za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały. W głosowaniu wzięło udział 

20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Autopoprawka została przyjęta. Przewodnicząca Rady 

przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Kobyłka na 2024 rok. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Miasta – Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy 

i treści uchwały. Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii 

przedstawionego projektu uchwały na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie 

Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła 

do głosowania za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały. W głosowaniu wzięło udział 

20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Autopoprawka została przyjęta.  Przewodnicząca Rady 

przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. W głoswaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus 

w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-

2027. 

Głos zabrała Pani Sekretarz Miasta - Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii przedstawionego projektu uchwały 

na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie Komisje stałe zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. 

Uchwała została podjęta. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany przedstawicieli Rady 

Miasta Kobyłka do Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Kobyłce. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii przedstawionego projektu uchwały 

na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta oraz o zgłoszenie chęci członkostwa do Rady 

Pożytku Publicznego. Wszystkie Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie, 

na Komisjach wyłoniono następujących Radnych, którzy wyrazili wolę członkostwa w Miejskiej 

Radzie Działalności Pożytku Publicznego – Radna Magdalena Dybka, Radny Artur Rola i Radny 

Rafał Mianowicz. Nie zgłoszono więcej kandydatur podczas sesji Rady Miasta, wobec czego 

wskazani powyżej Radni zostali wybrani jako nowi przedstawiciele w Miejskiej Radzie Pożytku 
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Publicznego. Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została 

podjęta. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

przy ul. Przyjacielskiej w Kobyłce. 
 

Głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej - Joanna Śmiecińska, 

która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały. Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii 

przedstawionego projektu uchwały na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie 

Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła 

do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni 

opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii przedstawionego projektu uchwały 

na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie Komisje stałe zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. 

Uchwała została podjęta. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii przedstawionego projektu uchwały 

na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie Komisje stałe zaopiniowały projekt 

uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania za podjęciem uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. 

Uchwała została podjęta. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta Kobyłka w 2024 roku. 
 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy 

i treści uchwały. Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad autopoprawką do projektu 
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uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Autopoprawka 

została przyjęta. Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji Stałych Rady Miasta w kwestii 

przedstawionego projektu uchwały na Komisjach Rady Miasta przed Sesją Rady Miasta. Wszystkie 

Komisje stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Przewodnicząca Rady przeszła 

do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 19 Radnych 

zagłosowało ZA podjęciem, jeden głos WSTRZYMUJĄCY SIĘ. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność 

Burmistrza Miasta. 

 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiając uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

przeszła do głosowania nad podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiając uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

przeszła do głosowania nad podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia petycji. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiając uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

przeszła do głosowania nad podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy Radni opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 18. Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych. 

Przewodnicząca Rady oddała głos Radnym. Jako pierwszy głos zabrał Pan Radny Marcin 

Zdunek: Podziękowania dla Pana Burmistrza za szybkie wycięcie drzew w dzielnicy Grabicz 

na placu zabaw, które tworzyły zagrożenie. Pytanie w kwestii zmiany organizacji ruchu 

na skrzyżowaniu ulicy, Nadarzyńskiej, Sienkiewicza, oraz Ręczajskiej. Odpowiedź Burmistrza: 

Informacja z  Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich jest pozytywna, wniosek został 

rozpatrzony wraz z wnioskiem dotyczącym skrzyżowania na ulicy Orszagha, zmiana będzie 

wykonana w nadchodzących tygodniach. Postulat Pani Radnej Edyty Zbieć: Proszę, aby zwrócić 

uwagę na niedziałające latarnie przy ulicy Szerokiej. Już trzecia noc z rzędu nie świecą, bo jest tam 

po prostu ciemno. Odpowiedź Burmistrza: Dziękuję, myślę, że tą ulicę też dopiszemy, sam dziś 

zgłaszałem część Kordeckiego, część Prusa, kilka ulic zgłaszanych na komisjach. Pan Radny 

Michał Tabor: Rondo przy zjeździe Kobyłka Ossów w ulicę Jasińskiego, powyciągane kostki 

z ronda przez skręcające tiry. Odpowiedź Wydziału Infrastruktury: Sprawa została zgłoszona 

wykonawcy prac, który zobowiązał się do szybkiej naprawy. Pan Radny Paweł Kostrzewa: 
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Kto ma przejąć rondo przy zjeździe Kobyłka Ossów, Miasto Kobyłka? Odpowiedź Burmistrza 

Miasta: Docelowo będzie to droga Powiatowa. Pani Radna Aleksandra Korzeniewska: 

W związku z często powtarzającym się pytaniem, dotyczącym drugiej części ulicy Zacisznej, 

prosiłabym o informację, czy w bieżącym planie budżetu są zabezpieczone środki na utwardzenie 

tej ulicy, a jeśli nie to jakie są plany na przyszły rok dotyczące budowy tej ulicy? Odpowiedź 

Wydziału Inwestycji: Ulica Zaciszna została usunięta z budżetu przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, będziemy się starać aby umieścić te inwestycję w planie budżetu na 2025 rok. Pani 

Radna Aleksandra Korzeniewska: Na rogu ulicy Krechowieckiej z Załuskiego 

jest przekrzywiony znak wskazujący co to są za ulice, jeśli można by było na dniach to poprawić. 

Pani Radna Edyta Zbieć: Kiedy zamierzacie Państwo wystartować z przetargiem na realizację 

zjazdu z tunelu w ulicę Warszawską? Odpowiedź Burmistrza: W dotacji ta inwestycja była 

połączona z innym zadaniem. Konstrukcja tego wniosku dotacyjnego była taka, że powinny być 

robione równolegle, natomiast to drugie zadanie sprowadzające się do odwodnienia wzdłuż ulicy 

nowoprojektowanej nie może zostać zaprojektowane w tej chwili, musimy w szybkim tempie 

zmienić zakres w taki sposób żeby jak najszybciej można było przystąpić do realizacji tej 

inwestycji. Moja odpowiedź jest jak najszybciej, ale musimy uzyskać zgodę na odpowiednie 

zmiany we wniosku dotacyjnym. Pytanie Pana Radnego Wojciecha Reutt: Prośba o rozpatrzenie 

możliwości weryfikacji potwierdzania tożsamości profilu zaufanego w Kobyłce. Czy jest 

to możliwe? Odpowiedź Sekretarz Miasta: Rozpatrywałam to, na początku jak wchodziło to, żeby 

profil zaufany potwierdzać w instytucjach, to było bardzo proste, gmina musiała tylko zapewnić, 

że infrastruktura elektroniczna jest bezpieczna. Teraz jest potrzebny certyfikat ISO, 

którego nie mamy w tej chwili. Jeśli infrastruktura będzie nam pozwalała, to na pewno 

mieszkańcom to udogodnimy. Pytanie Pana Radnego Wojciecha Reutt: Prośba mieszkańców 

o wprowadzenie czasowej organizacji ruchu na skrzyżowaniu Poniatowskiego z Hubala, tak, żeby 

Hubala miało pierwszeństwo zwłaszcza dla osób wyjeżdzających. Chociaż przemyślałem, 

że nie do końca byłoby to dobre rozwiązanie. Pytanie o rondo Poniatowskiego, jaka jest sytuacja, 

rozumiem, że będzie je przejmował Powiat? Odpowiedź Burmistrza: Została dobrana zła 

technologia, ładnie wygląda ale nie nadaje się do jazdy. Pytanie Pana Radnego Wojciecha Reutt: 

Co się stało ze zdjęciem znalezionym przy okazji prac konserwatorskich przy Pałacyku na Źródniku 

– pytanie od  mieszkańca prowadzącego profil RETRO KOBYŁKA? Odpowiedź Burmistrza 

Miasta: Nie widziałem jeszcze tego zdjęcia, będę musiał posiłkować się wiedzą z Wydziału 

merytorycznego. Odpowiem jak dowiem się więcej na temat tego zdjęcia. Pytanie Radnego 

Marcina Zdunka: Czy jest możliwość zainstalowania lustra przy wyjeździe z ulicy Jana Pawła 

od strony Urzędu Miasta na skrzyżowaniu z Orszagha? Odpowiedź: Nie wiem czy środki nam 

na to pozwolą, jest to możliwe technicznie, natomiast wymaga to uzgodnienia projektu. Wrócimy 

do tematu po wakacjach. Pytanie Pana Radnego Artura Rola: Zanieczyszczenie cieku wodnego 

na ulicy Wygonowej, problem z marcowej sesji, czy w tej sprawie spłynęła jakaś korespondencja 

do urzędu i czy jest to pilotowane w jakiś sposób? Odpowiedź Burmistrza: Jest pilotowane, 

pojawiła się jeszcze jedna analogiczna sytuacja, musiałbym się tu zagłębić i skierować takie 

sprawozdanie do Państwa Radnych. Pan Radny Andrzej Michalik: Problem z rowem D, 

który zgłaszałem na komisji, natomiast stwierdziłem, że wykonawca robót na drodze 634 

odprowadza wodę z wykopów do lasu równolegle do ulicy Orląt Lwowskich. Jest pilna potrzeba 

rozbudowy tamy bobrowej, aby można było odprowadzić wodę z wykopów do rzeki długiej. 

Odpowiedź Burmistrza: Przyjmuję tę informację. Postulat Radnego Andrzeja Michalika:  

Budowa podwyższonego skrzyżowania ulicy Wygonowej z Wiesławską. Odpowiedź Burmistrza: 

Postaram się zwrócić o to do Powiatu. Pani Przewodnicząca Rady: Mamy w Kobyłce Łosia, 



 

 

 

 

III/15 

krąży głównie w okolicach ulicy Dworkowej, wczoraj był widziany na środku drogi przy wjeździe 

na wiadukt, czy miasto Kobyłka może cos zrobić biednym, zagubionym zwierzęciem? 

Odpowiedź Sekretarz Miasta: Skontaktujemy się z łowczymi, zaopiekujemy się biednym 

zagubionym łosiem.  

Ad. 19. Pytania od mieszkańców. 

1. „Dzień dobry, Kiedy powstanie ulica Białobrzeska ( w chwili obecnej to raczej droga przez 

błoto). Mieści się tam tylko jeden pojazd, nie ma mowy o wymijaniu, co stwarza duże 

niebezpieczeństwo w ruchu drogowym. Wybita nawierzchnia uszkadza pojazdy. Nie jest 

to dobre świadectwo dla miasta w pobliżu stolicy. Trudno to wytłumaczyć gościom 

odwiedzającym tutejszych mieszkańców. Pozdrawiam” 

ODPOWIEDŹ: 

„Budowa drogi w ul. Białobrzeskiej w chwili obecnej nie jest planowana do realizacji 

w Budżecie Miasta Kobyłka na 2024 rok. Ulica została zlecona wykonawcy prac 

do wyrównania.’ 

 

2. „Co Rada Miasta i nowy Burmistrz zamierzają zrobić w sprawie ulicy Zacisznej drugiej 

części? Ulica była wielokrotnie przekładana na inne czasy. Mieszkańcy mają dość (błota, 

kurzu, śniegu, gór i dolin, wielkich jezior). Jest wykonany projekt szkoda by było żeby 

się zdezaktualizował, bo to pieniądze wyrzucone w błoto.” 

ODPOWIEDŹ: 

„Budowa drogi w ul. Zacisznej na odc. Kochanowskiego – Jałowcowa została usunięta 

z Budżetu Miasta Kobyłka na rok 2024 przez Regionalną Izbę Obrachunkową i w chwili 

obecnej nie ma środków na jej wykonanie. Inwestycja zostanie przedstawiona do realizacji 

Radzie Miasta Kobyłka w Planie Budżetu Miasta Kobyłka na 2025 rok.’ 

 

3. „Co Rada Miasta i nowy Burmistrz zamierzają zrobić w sprawie ulicy Zacisznej drugiej 

części? Ulica była wielokrotnie przekładana na inne czasy. Mieszkańcy mają dość (błota, 

kurzu, śniegu, gór i dolin, wielkich jezior). Jest wykonany projekt szkoda by było 

żeby się zdezaktualizował, bo to pieniądze wyrzucone w błoto.” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

4. „Kiedy będzie remontowana ulica Zaciszna ? Jedną część zrobiliście a co z pozostałą 

częścią? Wszystko jest już przygotowane co więc stoi na przeszkodzie ?Na naszej ulicy jest 

dużo działek urzędowych sprzedajcie je to wtedy będzie na drogę jeśli to o fundusze 

chodzi.” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

5. „W sprawie lokalu po Bibliotece na ul.Fałata. Czy jest taka możliwość aby lokal 

po Bibliotece udostępnić wszystkim Stowarzyszeniom Społecznym oraz wszystkim 

Organizacjom Politycznym działającym w Kobyłce. Nie może tak być aby tylko jedna grupa 

lub organizacja mogła na terenie tego budynku prowadzić organizację polityczną, 
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bo wszyscy mieszkańcy utrzymują ten budynek i mają do niego takie same prawo. 

Proszę jeśli możliwe o ocenę czy lokal był do tej pory właściwie wykorzystywany przez 

Spółdzielnię ,,Podkowa". Czy Spółdzielnia dokonuje ewaluacji z projektów i sprawozdań?” 

 

ODPOWIEDŹ: 

‘Zgodnie z umową użyczenia Nr 597/U/2022 z dnia 21.10.2022 r. budynek położony 

przy ul. Fałata 4A jest w użyczeniu Spółdzielni Socjalnej „Podkowa”- umowa obowiązuje 

do końca bieżącego roku. W ramach dostępności pomieszczeń Spółdzielnia może 

udostępniać budynek innym organizacjom pozarządowym. Bez zgody użyczającego może 

oddać część budynku w użytkowanie jedynie organizacjom pozarządowym na działalność 

non profit. W pozostałych przypadkach konieczna jest zgoda Miasta. Obecnie Spółdzielnia 

użycza część budynku dwu organizacjom pozarządowym na działalność non profit.  

Ze względu na fakt, że budynek nie jest dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych 

jest on wykorzystywany na działalność organizacyjno-biurowo, projektową. We współpracy 

z Ośrodkiem Pomocy Społecznej na bazie m.in. tego budynku realizowany jest program 

organizowania społeczności lokalnej. Odbywa się tam szereg zajęć i spotkań z tym 

związanych. Spółdzielnia Socjalna „Podkowa” sprawozdaje się z realizacji zadań 

merytorycznych, osiągania rezultatów w zakresie reintegracji mieszkańców. 

Miejsce do spotkań zostanie wskazane w przyszłości.’ 

 

6. „Czy z uwagi na istniejący projekt ulicy zacisznej możliwa jest do wykonania 

w najbliższym czasie drugą część ulicy zacisznej.” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

7. „Czy można zrobić dodatkową wiatę na rowery po stronie kwiaciarni sklepu chemicznego 

i urzędu miasta. Np. w miejscu wolnego placu w starym śladzie pasa drogi przy torach.” 

 

ODPOWIEDŹ: 

 

„Wskazany teren nie jest własnością Gminy Kobyłka. Urząd Miasta wystąpi z prośbą 

do odpowiedniej jednostki o zgodę na umieszczenie wiaty na wskazanym terenie.” 

 

8. „Czy w związku z istniejącym projektem ulicy zacisznej możliwa jest w najbliższym czasie 

budowa ulicy zacisznej drugiej części. Ulica obiecywana jeszcze za kadencji pana 

burmistrza Roguskiego. Zawsze odsuwana na dalszy plan.” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

9. „Czy z uwagi na zamknięcie przejazdu w starym śladzie może być zrobiona dodatkowa 

wiata na rowery po tej stronie gdzie kwiaciarnia lub gdzie jest wolny plac przy windach 

i zejściu do przejścia podziemnego” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  7 
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10. „Mam pytanie czy z uwagi na projekt drugą część ulicy Zacisznej może być zrobiona 

w pierwszej kolejności.’ 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

11. „Od 4 .05. do 6,05 , 2024r w nocy nie pala się latarnie na ul. Moniuszki, zgłaszałem to jako 

awarie, zero odzewu i informacji dlaczego, brak wykoszenia traw na rowie przy 

ul. Moniuszki, wysoka trawa, może trzeba tym się zająć, pracować i wymagać a nie stosowa 

słowo ślinotoku na sesjach rady miasta, i rozliczyć odpowiedzialnych za brak działania.” 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Awaria została zgłoszona do konserwatora oświetlenia. Naprawa jest w trakcie, 

uszkodzeniu uległa linia i zegary sterujące. Zostały również zgłoszone awarie oświetlenia 

na ul. Jezuickiej oraz Kościuszki.  

W kwestii konserwacji rowów melioracyjnych w najbliższych dniach zostanie ogłoszone 

postepowanie przetargowe.” 

 

12. „Pytanie o ulicę zaciszna druga część Mam pytanie czy z uwagi na wykonany projekt druga 

część ulicy zacisznej może być utwardzona, zbudowana.” 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

13. „Dzień dobry, pytanie do radnych z okręgu nr 1. Jakie zamierzają podjąć działania 

zmierzające do poprawy bezpieczeństwa na ulicy Przyjacielskiej (droga gminna). Obecnie 

ruch samochodów zarówno osobowych jak i ciężarowych nasilił się w ostatnim czasie 

co stwarza realne zagrożenie dla pieszych. Przejścia dla pieszych są słabo widoczne, 

a kierowcy mało kiedy poruszają się z prędkością 50 km/h. Dla poprawy bezpieczeństwa 

w ruchu drogowym można zrobić / zamontować wyniesione przejście dla pieszych. 

Stosowanie przejść wyniesionych w odpowiednich miejscach może znacznie zwiększyć 

widoczność pieszych i zmusić kierowców do zwolnienia. Prośba o przygotowanie 

kosztorysu / planu na 2 max 3 takie przejścia na całym odcinku ulicy Przyjacielskiej. Druga 

spraw oświetlanie ulicy Przyjacielskiej na odcinku od ronda przy S8 do przejścia 

dla pieszych przy osiedlu „Aria” jest brak dobrego oświetlenia co również realnie wpływa 

na bezpieczeństwo. Tu również prośba o przygotowanie kosztorysu oraz sprawdzenie 

przez pracowników Urzędu jak wygląda sytuacja na miejscu. Tu pytanie do całej Rady 

Miasta. Kolejna kwestia ruch pojazdów ciężarowych po ulicach naszego miasta powoduje, 

że nowo budowane drogi za kilka lat będą znów do remontu. Tu jest pytanie o możliwość 

wprowadzenia „Strefy ograniczeń w ruchu”. Celem wprowadzenia stref jest ograniczenie 

ciężkiego ruchu tranzytowego w obszarze objętego ochroną układu urbanistycznego miasta 

oraz ograniczenie hałasu i zapylenia związanego z ruchem pojazdów ciężkich, 

a także ochrona dróg gminnych przed dewastacją. Po drogach gminnych powinien odbywać 

się ruch źródłowo – docelowy, a nie tranzyt. Wprowadzenie strefy ma za zadanie 

skierowanie ciężkiego tranzytu na układ dróg wojewódzkich i powiatowych do tego 

przeznaczonych. Wjazd do strefy dla pojazdów o d.m.c. powyżej 10 t i 12 t. będzie możliwy 

na podstawie identyfikatora wydawanego przez UM Kobyłka. Identyfikator 

w uzasadnionych przypadkach mogą otrzymać podmioty mających siedzibę w obszarze 
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strefy lub te, które udokumentują interes prawny lub gospodarczy (np. zawarte umowy 

na odbiór nieczystości płynnych z podmiotami wewnątrz strefy).” 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Działania w zakresie bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego w ul. Przyjacielskiej 

zostaną uwzględnione w procesie inwestycyjnym.  

Wprowadzenie ograniczeń dla poruszania się pojazdów o d. m. c. przekraczającej 12 ton 

ze względu na ilość zakładów i interesariuszy nie było do chwili obecnej poddawane 

analizie jak również elementy spowalniające prędkość  pojazdów. Ulica Przyjacielska jest 

także strategiczną drogą w kwestii chociażby poruszania się po niej służb ratunkowych, 

a tego typu elementy spowalniające utrudniały by szybki ich przejazd.     

Miasto podjęło działania zmierzające do poprawy bezpieczeństwa na ulicy Przyjacielskiej 

wykonując doświetlone przejście dla pieszych przy ul. Longinusa oraz w roku bieżącym 

planując wykonanie przejścia przy ul. Wołodyjowskiego. W planach jest również wykonanie 

oświetlenia na brakującym odcinku drogi od węzła S8.” 

 

14. „Co i czy są podjęte czynności z budowa żłobka na osiedlu Nadarzyn. Chciałbym 

przypomnieć, że środki zostały pozyskane prze zemnie w poprzedniej kadencji w kwocie 

ponad 3 mil oraz na funkcjonowanie żłobka przez trzy lata. Osiedle Nadarzyn jest miejscem 

rozwijającym się bardzo szybko przez osiedlanie się przez młodych osób które zakładają 

rodziny, ale co jest najważniejsze to zrównoważony rozwój miasta, a dzielnica nie ma 

żadnego ośrodka użyteczności publicznej co powoduje dyskryminacje społeczności.” 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Miasto Kobyłka wystąpiło o zwiększenie dotacji na budowę żłobka, którego koszt budowy 

znacznie przekracza pozyskaną dotację.’ 

 

15. „Witam serdecznie, Został już ustalony budżet na rok 2024,więc mam pytanie czy zostały 

zabezpieczone środki na utworzenie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Jasińskiego 

i ul. Emilii Plater ,które niestety nie zostało ujęte w projekcie przy budowie i rozbudowie 

ul. Jasińskiego, gdzie inwestorem w dokumentach jest Burmistrz Miasta Kobyłka, a było 

wykonywane przez PKP na skutek podpisanego porozumienia, więc myślę że Miasto miało 

coś do powiedzenia przy projekcie tej ulicy?’ 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Pierwotny budżet nie przewidywał środków na budowę przejścia dla pieszych. Na obecnej 

sesji dokonujemy przesunięcia środków w budżecie, aby zlecić wykonanie dokumentacji 

zmiany organizacji ruchu i zaprojektować przejście. Dodatkowo zadanie to wymaga 

porozumienia z aktualnym wykonawcą oraz gwarantem robót.”   

 

16. „Witam serdecznie Pana Burmistrza i Radę Miasta , mam pytanie czy jest szansa, aby w tej 

kadencji mieszkańcy zadający pytanie na sesję przez formularz kontaktowy na stronie czy 

też zgłaszając awarię i zaznaczając kontakt zwrotny w którym podają np. swój adres e-mail 

otrzymywali faktycznie odpowiedź na ten adres? Niestety w poprzedniej kadencji 

wielokrotnie, aby poznać odpowiedź na zadane pytanie trzeba było szukać fragmentu 
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nagrania w którym są odpowiedzi ,to samo przy zgłaszaniu awarii nie wiadomo było 

ile czasu zajmie np. naprawa oświetlenia ulicznego i czasem dzień po dniu była zgłaszana 

awaria ,a w momencie kiedy znana by była przybliżona chociaż data naprawy cierpliwie 

czekało by się na naprawę.” 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Tak. Mieszkańcom będą udzielane wnioskowane odpowiedzi/informacji w zwrotnej 

wiadomości elektronicznej.” 

 

17. „Co z budżetem obywatelskim z lat poprzednich? Chodzi o plac zabaw przy ulicy Nadarzyn 

z roku 2022 i doposażenie tego placu z 2023.”  

 

ODPOWIEDŹ: 

„Postępowanie przetargowe na budowę placu zabaw jest w trakcie rozstrzygania,  

wymagane jest przesunięcie środków w budżecie, zostanie to rozstrzygnięte po tej sesji. 

Po rozstrzygnięciu przetargu zostanie podpisana umowa i plac zabaw zrealizowany. 

Zrealizowane zostanie także doposażenie placu zabaw z roku 2023 oddzielnym 

postępowaniem.’ 

 

18. „Czemu na tą inwestycja w rozpisanym przetargu jest przeznaczone 207.000 PLN, 

skoro sumarycznie powinno być więcej? Oraz doposażenie placu zabaw przy szkole nr 2 

z roku 2022.”  

 

ODPOWIEDŹ: 

„Budowa placu zabaw składa się z kilku zadań. Po przesunięciu środków z jednego 

paragrafu na drugi, postępowanie będzie rozstrzygnięte, a umowa podpisana i Wykonawca 

rozpocznie prace.  

W przypadku placu zabaw przy szkole 2: Dwa postępowania nie zostały rozstrzygnięte: 

Postępowanie pierwsze: Budowa obiektów małej architektury na placach zabaw na terenie 

miasta Kobyłka z podziałem na części: CZĘŚĆ I: Doposażenie placu zabaw przy Zespole 

Szkół Publicznych Nr 2 w Kobyłce - zostało unieważnione. W niniejszym postępowaniu 

nie złożono żadnej oferty na część I. 

Postępowanie drugie: Budowa obiektów małej architektury na placach zabaw na terenie 

miasta Kobyłka z podziałem na części: CZĘŚĆ I: Doposażenie placu zabaw przy Zespole 

Szkół Publicznych Nr 2 w Kobyłce - zostało unieważnione. Najkorzystniejsza oferta złożona 

w przedmiotowym postępowaniu 249.000,00 zł. przekroczyła kwotę przeznaczoną 

na sfinansowanie zamówienia (146.100,00 zł), a Zamawiający nie był w stanie zwiększyć 

tej kwoty do ceny najkorzystniejszej oferty. 

W planach jest doposażenie placu zabaw w ramach wolnych środków w budżecie.” 

 

19. „Czemu nie został wyłoniony wykonawca zadań związanych z kanalizacją burzową 

na terenie miasta? Dopiero w czerwcu możliwe że zostanie wyłoniony.”  

 

ODPOWIEDŹ: 

‘Aktualnie tworzony jest zakres prac dotyczący konserwacji kanalizacji deszczowej 

na terenie miasta Kobyłka w tym czyszczenia studni, wpustów oraz kanałów deszczowych 
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oraz ewentualnych napraw infrastruktury deszczowej. Umowa zostanie podpisana 

w miesiącu czerwcu.” 

 

20. „Czy UM może naprawić/ wymienić dwa stanowiska rowerowe pod wiata 

na ul. Granicznej? (Problem zgłaszany rok temu. Stanowiska zostały przecięte. 

Brak odpowiedzi UM). Czy uda się zamontować szynę dla rowerów, na schodach przy stacji 

Kobyłka i Kobyłka Ossów, jeszcze w tym sezonie?” 

 

ODPOWIEDŹ: 

„Temat wymiany zniszczonych stanowisk rowerowych jest przedmiotem ustaleń z gwarantem 

inwestycji. Urząd Miasta Kobyłka występował do PKP Polskie Linie Kolejowe w tej sprawie 

już kilkukrotnie. Montaż szyn w przejściach w obecnym kształcie jest trudny do wykonania. 

Miasto będzie dążyć do przebudowy przejść w porozumieniu z właścicielem terenu.”   

  

21.   „Kiedy planowany jest asfalt na ulicy Jezuickiej?”  

 

ODPOWIEDŹ: 

„Prace przy naprawie ubytków w nawierzchni asfaltowej ul. Jezuickiej zostały zlecone 

do realizacji.” 

 

22. „Czy przy zmianie budżetu na rok  2024 zostanie przywrócony budżet na ulicę Zaciszna?”  

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

23. „Kiedy zostanie ponownie ogłoszony przetarg na ul. Zaciszna od Jałowcowej 

do Kochanowskiego?”  

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 

 

24. „Jakie drogi będzie obejmowało zadanie w nowym projekcie budżetu pt. Budowa 

dróg gminnych w Kobyłce -etap V? Czy w ramach tego zadania jest łącznik Warszawska 

Orszagha?”  

 

ODPOWIEDŹ: 

„Planujemy w ramach tego zadania wykonać łącznik Warszawska - Orszagha i drogę 

dojazdową od ul. Fałata.” 

 

25. „Czy jest możliwość dodania przystanków choć 2 na ul . Przyjacielskiej do linii 

autobusowej która kończy się na Kordeckiego? Lub skomunikowanie Przyjacielskiej inna 

linia autobusowa z centrum i PKP ? I czy taki wniosek musi mieć charakter formalnych 

podpisany przez określoną liczbę mieszkańców?”  

 

ODPOWIEDŹ: 

„Komunikacja miejska w Kobyłce (linie L) obsługiwana jest na podstawie porozumienia 

z ZTM. Obecna umowa trwać będzie do jesieni 2024 r. W wakacje ZTM ogłosi nowy 
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przetarg na obsługę linii lokalnych. Urząd wystosuje zapotrzebowanie między innymi 

na rozszerzenie linii L do ZTM.” 

 

26. „Dzień dobry, chciałbym się dowiedzieć, czy z budżetu Miasta Kobyłka sfinansowano 

studia MBA na uczelni Collegium Humanum w latach 2018-2023? Jeżeli tak, to:  

- Jakim osobom i w jakiej wysokości (chodzi o kwotę wydaną przez Miasto Kobyłka)?  

- Jaka była podstawa prawna do udzielenia takiego świadczenia?  

- Czy Miasto Kobyłka wymaga na jakimkolwiek stanowisku w Gminie posiadania dyplomu 

MBA?” 

 

ODPOWIEDŹ: 

 

„Ze względu na ochronę danych osobowych odpowiedz na to pytanie zostanie udzielona 

bez podawania danych osób, którym dotacja została udzielona. Szczegółowa informacja 

może zostać udzielona w trybie dostępu do informacji publicznej. 

W latach 2018-2023 dofinansowano studia MBA dla 3 osób : 

             -  pierwszej osobie w wysokości 7 000,00 zł; 

           - drugiej osobie w wysokości  9 500,00 zł, 

             - trzeciej osobie w  wysokości 10 000 zł. 

            Wszystkie dofinansowania zostały zwrócone na konto Urzędu Miasta Kobyłka.  

Do obowiązków pracownika samorządowego należy m.in. stałe podnoszenie umiejętności 

i kwalifikacji zawodowych, co wynika z art. 24 ust. 2 pkt 7 ustawy z 21.11.2008 r. 

o pracownikach samorządowych. Zgodnie z art. 29 ust. 1 i 2   ww. ustawy pracownicy 

samorządowi uczestniczą w różnych formach podnoszenia wiedzy i kwalifikacji 

zawodowych, a w planach finansowych jednostek samorządowych przewiduje się środki 

finansowe na podnoszenie wiedzy i kwalifikacji zawodowych. Ponadto, na podstawie art. 43 

ust. 1 ustawy o pracownikach samorządowych, w związku z art. 1033 i art. 1034 ustawy 

z 26.06.1974 r. Kodeks Pracy pracodawca może przyznać pracownikowi podnoszącemu 

kwalifikacje zawodowe dodatkowe świadczenia, w tym np. pokryć opłaty za kształcenie. 

Rozważając przyznanie pracownikowi świadczeń należy uwzględnić, czy kierunek 

kształcenia jest zgodny z kwalifikacjami przydatnymi do pracy na dotychczasowym 

stanowisku lub z potrzebami pracodawcy, które mogą polegać na zapotrzebowaniu na pracę 

pracownika po podwyższeniu kwalifikacji na innym stanowisku. W przypadku studiów 

podyplomowych MBA są to studia kierowane nie tylko do osób zainteresowanych biznesem, 

ale także do samorządowców. Oferują one rozwój umiejętności menedżerskich.”  

 

27. „Dzień dobry. Chciałabym zapytać o drugą część ulicy zacisznej. Kiedy z uwagi na gotowy 

projekt ulicy może być ona utwardzona. Po ostatnim równaniu mamy warunki pustynne. 

Każdy przejazd samochodu, motoru powoduje iż kurz unosi się tak że nic nie widać 

na ulicy. Nie da się oddychać. starsi mieszkańcy mają problem z chodzeniem.” 

 

- Odpowiedzi udzielono – pytanie nr  2 
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Ad. 20. Zamknięcie III sesji Rady Miasta Kobyłka. 

Radni wyczerpali wszystkie punkty porządku obrad III sesji Rady Miasta Kobyłka.  

Przewodnicząca Rady Miasta Pani Sylwia Jaźwińska zakończyła obrady III sesji Rady Miasta 

Kobyłka. 

 

 

Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                                  Rady Miasta Kobyłka 

 

 Natalia Wielgo-Iwańska                     Sylwia Jaźwińska  

 


